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Assistents:   

Andrea Ardèvol (Vicepresidenta) 

Claudia Sust (Secretària) 

Patricia Cruz (Tresoreria) 

Sandra Miras (Comissió de Comunicació) 

Estela Padilla, Alba Navalón (Comissió d’Extraescolars) 

Raquel González (Comissió de Festes) 

Chío de Villa, Alexandra Tost i Rosa Subirana (Comissió d’Educació) 

 

PRESIDENTA 

Parla l’Andrea en nom de la Maria.  

Com a molt tard diumenge s’ha de passar el què volem dir a l’assemblea del 30 d’octubre. 

 

Voluntaris i accions per la festa de tardor 

- La Chío explica que 6è està molt parat, que són 21 famílies i que no tots participaran. 

Que ara pel pont faran la primera reunió. Dijous 2 de novembre ens informarà si els 

interessa fer els berenars. Sinó plantejem l'opció d’aportar nosaltres com a AFA algún 

tipus de reposteria per poder mullar amb la xocolata. Tot i així, l’alumnat de 6è està 

motivat i aquests dies entregaran les seves propostes. 

 

- Qui podrà ser-hi? Muntar taules, repartir xocolata, muntar l’equip de música, gestionar 

tallers. Ens deixaran entrar abans? Es poden fer coses el dia abans? Inventari de gots i 

tot el que tinguem a l’AFA. Fer cartells dels tallers a l’hora de menjador 

o Estela 16:30 

o Andrea 

o Patri 

o Alex (pot venir abans) 

o Proposar-ho al grup de voluntàries 

L’Andrea farà un grup amb les persones membres de l’AFA que podran col·laborar per anar 

tancant i detallant temes. 
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Què farem? Pinta cares, arbre dels desitjos, tattoos, jocs del gimnàs, pintar mandales, fer 

polseres i braçalets. 

 

Ombra pati: pressupostos demanats. 3 proveïdors. S’agafarà del màstil del pati. 

Propostes a votar a l’assemblea: ombra, taller sexualitat, taller d’infantil musicoteràpia, ús 

correcte de les pantalles.  

La Chio comenta com podem portar a votació les xerrades d’educació quan encara no està segur 

que tinguem pressupost per dur-les a terme. (taller sexualitat es fa després de colònies quan 

estan relaxats ja després de competències bàsiques) L’escola ens posa molta responsabilitat a 

l’AFA amb el tema del taller sexualitat.  

Cal destacar que l’import de l’any anterior ha estat 1200€ cada curs que ha finançat l’AFA. Són 

un complement del CV ells el CV el tenen cobert.  Decidim no especificar tant què farem i que 

sigui més genèric, no sigui que després les famílies reclamen alguna cosa que no farem. 

L’Estela proposa votar a l’assemblea d’octubre què fer amb els diners que recaptarem amb les 

mones de Pasqua. Que les famílies votin en quina comissió volen invertir els diners 

(equipaments, educació, festes, biblioteca, ) L’Andrea ho veu massa just per votar-ho dilluns.  

La Rosa proposa d’invertir segons què hagi sortit més votat, en ordre de més a menys. 

 

VICEPRESIDENTA: 

 

L’Andrea explica que va assistir al consell escolar municipal. Destaca amb veu però sense vot 

algunes associacions. 

- Projecte Bon Nadal Escolars que aquest any serà Città infinita  i taller fanalets.  

- Van sortir 2 propostes de l’AFA Mas Maria, la Chío ens ho explica:  

 

● Marina Marroquí: des de la Comissió d’educació es va fer la consulta d’aquesta ponent, 

però el pressupost era de 2.000€, òbviament, aquest pressupost s'escapa del que 

podem assumir com a AFA’s per tant, vam voler consultar a  l’Ajuntament si podien fer-

se càrrec d’una part de l’import. La resposta va ser negativa. Per tant, descartem la 

ponent.  
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● Calendari del poble: la comissió d’educació proposa incloure un caire que reculli la 

diversitat i la inclusió. Amb consignes com per exemple: anar tots de groc el dia del 

càncer infantil o amb mitjos desaparellats el dia del síndrome de Down. La idea és que 

cada any l'alumnat de 4t (de les dues escoles) escullin quines dates volen posar. Cada 

mes 1 o 2 consignes. Inclús els mesos d’estiu on ja no anem a l’escola es poden posar 

consignes. La Rosa proposa el 26 d’abril dia internacional de la visibilitat lèsbica. 

Se li facilitarà a la comissió d’educació el telèfon de l’AFA L’Olivera per tal de poder-se 

posar d’acord amb el calendari. 

 

SECRETÀRIA 

 

La Claudia comenta que l’Oriol Ris s’incorpora a l’equip com a nou informàtic de l’AFA (com a 

substitut del Raül) Cal que la Maria contacti amb ell i sobretot que la Maria li digui a l’Elena 

conserge que s’incorpora. 

Chio comenta que millor que l’Oriol faci la nostra part de la web i que la part de l’escola la faci 

l’Elena. Sabem que aquesta tasca la porta a terme l’Helena per que li agrada molt.  

L’AFA no hauria de ser responsable de tota la web de l’escola el contingut ho ha de fer l’escola. 

Li traslladarem a l’Oriol que proposi  millores a fer a la web del nostre apartat.  

 

TRESORERIA 

 

La Pati diu que la Comissió d’Educació pot solicitar més diners ja que farà cursos per tot l’escola 

(i no només per CS) igual que la Comissió de festes que fa una funció que afecta a tot l’alumnat. 

 

També demana de poder fer un recordatori a les famílies que no han pagat la quota AFA. 

Enviant un correu només aquelles famílies que no han pagat. Recordar a quines iniciatives van 

destinats els diners de la quota afa. Actualment, comptem amb 200€ menys que el curs passat. 

Estem al 80% de quotes pagades. Ara que les famílies ja no estan saturades de pagaments de 

principis de curs, és un bon moment per recordar que paguin la quota AFA. L’any passat es van 
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enviar un gràfic dels % que havien pagat la quota per cursos i hi posàvem en què s'inverteixen 

els diners. 

Per altra banda comenta, que durant molts anys s’ha pagat una assegurança de 1200€ i unes 

comissions de banc de 200€ (de 300 a 140). Actualment, no cal pagar-ho ja que ho paga Naifar 

(cobreix a tot l’alumnat que fan extraescolars i Saned els de menjador) 

 

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

 

La Sandra prepararà un document amb els avantatges de pagar la quota AFA per fer-ho arribar 

coma recordatori a les famílies. La Pati afegeix enviar-ho al novembre ja que I3 va saturat de 

mails, tot i que AFA ho envia tot per tpv. 

La Rosa pregunta si hi ha manera d’enviar per apptpv i no per mail. La Sandra explica que ho fa 

en simultani. Però es pot seleccionar. En el seu moment es va decidir enviar per les dues vies ja 

que hi ha gent que no vol l’app. La Rosa explica que moltes famílies d’I3 han verbalitzat esta 

sobre passades amb tants correus tant de part de l’Escola com de part de l’AFA (que arriba per 

duplicat). 

Falta coordinació de l’escola i l’AFA a l’hora d’enviar comunicacions. Potser l’AFA només enviar 

per tpv? Hi ha moltes famílies que no el tenen descarregat. Potser hauríem de fer només tpv i 

així que comencin a acostumar-se, proposa la Rosa. 

L’Estela recalca que moltes vegades les famílies responen enquestes gràcies a recordatoris. 

 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ 

 

La Rosa s’ha decidit per aquesta comissió! Benvinguda! 

 

La Ciranda ens ha de fer propostes per 5è i 6è pel taller de sexualitat. Està aprovat al consell 

faltaria aprovar el de 5è. Es tracta de la mateixa empresa que va venir l’any passat, les 

valoracions vam ser molt positives.  
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Persona amb ELLA però impacta molt quan la veus, seria per 5è i 6è. S’està buscant què fer a CI 

i a CM. 

 

La Rosa s’ofereix per fer xerrades, és educadora social. Si no es troben els temes específics que 

es busquen, ella es pot preparar el tema i fer la xerrada. 

Tallers per infantil: l’Alex ha contactat amb la Lídia. Ella treballa amb grups de 15-10 alumnes, 

(500€ per 4 sessions, I3A I3B), valoren que és molt car i que no poden fer front aquesta despesa.  

 L’Alex ha contactat amb una coneguda i li ha facilitat un pressupost de 350€ pels 2 grups I3.  

 

Xiula fa dinàmiques a escoles i han demanat pressupost també.  

 

L’Andrea afegeix que a I3 hi ha la Carla Forns (mare de l’escola) que fa activitats a nivell musical 

amb nens i nenes d’infantil. Els passarà el contacta a la comissió d'Educació.  

La vocal de la comissió anirà rotant cada trimestre. 

 

Tomando conciencia Schools, es comenta que no es pot fer l’activitat final que abans ofertaven 

per un increment del pressupost.  

 

COMISSIÓ EQUIPAMENTS: 

 

El pàrquing de bicis es va treure de la finestra de psico i on és ara no va bé. Però ens expliquen 

que,  a la paret del rocòdrom no pot ser i tampoc a la paret de l’institut que hi ha el desaigua. 

La Chio no veu clar que els alumnes de primària hagin d’aparcar al pati d’infantil: és perillós i a 

part, per arribar a recollir la bici o patinet a les 16:30 han d’anar molt ràpid per tal que no els 

tanqui la porta l’Elena. Proposa buscar un lloc al pati de primària on aparcar, potser on el 

photocall? Cal acabar de gestionar la idea.  
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COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS 

 

L’Estela explica que es fa revisió del contracte amb Naifar, es renovava anualment sense revisar 

i estava obsolet (ampa, presidenta AFA desactualitzada) estan revisant amb ratios, assegurança, 

afegint activitats que es fan i preus. Volen que cada any es revisi i es signi. També que hi consti 

que es fan càrrec d’oferir-nos monitors/es per festes vàries a cost zero.  

L’Alba afegeix que estan treballant el tema, tot i que no els hi està sent fàcil ja que van molt 

lents en el procés.   

 

La Ruth membre de la comissió d’extraescolars, ha tingut a la Jana i demà divendres va cap a 

casa, proposem enviar-li un ram de flors la setmana vinent.  

 

COMISSIÓ DE FAMÍLIES NOUVINGUDES 

 

Explica que abans de Nadal enviaran l’enquesta de satisfacció a les famílies Nouvingudes amb 

la proposta de millorar any rere any.  

 

La Rosa proposa d’afegir a la informació per les famílies noves que s’haurà d’escollir una 

delegada i explicar quines seran les tasques a desenvolupar.  

Segueix comentant, que una delegada és una missatgera, no és la secretaria de les famílies, ja 

que moltes pensen que aquesta figura a de resoldre situacions que en realitat no els hi pertoca.  

 

El segon trimestre se’ls preguntarà a les famílies nouvingudes què han trobat a faltar en el 

decàleg i així actualitzar la informació de cara al curs que ve, ja que actualmente està 

desactualitzat.  
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COMISSIÓ DE FESTES 

 

El castanyer encara no té el permís per posar-se la carrer. Se li han demanat 1400 unitats, si cal 

les farà a casa seva. 

Al grup de voluntaris es demanar fotògraf per la castanyada i voluntaris per ensobrar. 

També es pregunta en la mateixa junta, si alguna persona vol fer de castanyera. Ho farà la mare 

de l’Alba.  

 

A la Patri el carnestoltes li fa tirar enrere però aquest any encara més. L’Ajuntament havia 

promès que les escoles tindrem un reconeixement ara diuen que no, l’Olivera ha anat a parlar 

amb la Regidoria de Festes, se’ns han avançat. L’Olivera davant la situació, s’ha enfadat i no vol 

participar en la rua.  

La proposta per part d’ambdues comissions (Mas Maria + Olivera), és fer una festa divendres 

de Carnaval a les 16:30h en una o a l’altra escola.. L’Olivera proposa escollir temàtiques per 

cursos i anar disfressats a l’Escola d’aquesta manera.  

L’Andrea proposa discomòbil amb bar però amb la disfressa individual que porta cadascú a 

l’Escola durant el dia. 

Se li voldria donar un petit obsequi a cada alumne que s’ha disfressat (piruleta, medalla). 

L’Olivera proposa de fer-ho al seu pati (és de l’Ajuntament) i llavors les costes de conserge i 

neteja a mitges. 

L’Andrea ho té clar, ens ho estan posant en safata per fer el que vulguem. No és una tradició 

fer-ho les dues escoles juntes. 

 

L’Estela pregunta anar a la comparsa organitzada per l'Ajuntament tot i que l’Olivera no hi vagi.  

 

Rosa i Alex proposen anar a parlar amb l'Ajuntament i demanar de nou un petit obsequi pels 

alumnes que s’han disfressat, o potser participar a la rua i que l’obsequi el posi l’AFA. 

 

Potser passar enquesta a les famílies de l’escola per saber si volen pagar poc i treballar més o 

pagar molt i no haver de treballar la disfressa, a l’enquesta es demana 3 opcions de disfressa. 
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O donar 3 opcions i que escullin ells. Rosa i Chio proposen una opció de donar temàtica i que 

llavors la gent decideixi si DIY o si gastar-se molt diners. 

 

COMISSIÓ DE MENJADOR: 

 

Ens fan saber que segueixen treballant amb la idea de fer una enquesta per saber quantes 

famílies estaríen disposades a fer ús del servei de picnic que actualment no s'ofereix.   

 

S’aclara de nou, que sempre s’ha ofert fruita quan de postres hi ha iogurt. 

 

A I3 els passen foto de la pissarra amb la informació del què han menjar els alumnes. La imatge 

es facilita des de el mòbil de la coordinadora de menjador.  

 

En breu passaran canva convidant a les famílies nouvingudes per anar a dinar al menjador i fer 

visita.  
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PRECS I PREGUNTES 

 

A l’Alex una mare li ha dit que perquè l’escola no fa formació de primers auxilis a l’alumnat, com 

les que fan al CAP. Dirigit a CM. Ensenyar a trucar al 112 a través de 1 boca 1 nas 2 ulls. 

Alguna vegada s’ha enviat e-mail a les famílies preguntat què poden oferir, que poden venir a 

explicar les famílies a l’escola? Creus que la teva professió/hobby/habilitat és interessant? 

Contacte amb l’afa. D’aquesta manera les famílies poden vincular-se més amb l’escola tal i com 

demanen algunes. 

L’Estela proposa que l’enquesta de menjador es dirigeixi a l’alumne usuari de menjador, no a 

les famílies. Que puguin respondre ells i elles. De 2n a 6è responguin els alumnes i expressin 

entre d’altres, els plats que més els hi  agrada.  

 

00:45 finalitza la junta. 

 

  

 

 

     Andrea Ardèvol          Claudia Sust 

Vicepresidenta de l’AFA                 Secretària de l’AFA 
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